
Investeringsförslag 1 - Klubbstuga och altan 
 
Bakgrund 
I verksamhetsplanen för 2020 beskrevs att klubbstugan skulle renoveras. När klubbstugan 
undersöktes närmare konstaterades att skicket är så pass dåligt att det inte är värt att renovera 
den utan en ny klubbstuga behövs skyndsamt.  
 
Styrelsen har under våren tagit fram olika förslag på ny klubbstuga men är inte redo att 
presentera något färdigt förslag än. Däremot är det viktigt för verksamheten att en klubbstuga 
finns på plats så snart som möjligt. Styrelsens mål är en klubbstuga som ersätter de funktioner 
som dagens klubbstuga har och håller i många år framöver utan att belasta klubbens ekonomi 
onödigt mycket. För att detta skall kunna gå så smidigt som möjligt behöver styrelsen ett utökat 
mandat för att kunna driva frågan vidare. Styrelsens förslag är ett maxbelopp på 300 000 kr 
med förhoppning om en lägre kostnad. 
 
Yrkande 
Med ovanstående som bakgrund yrkar styrelsen 
att styrelsen får mandat att besluta om och köpa klubbstuga och altan för maximalt 300 000 
kr. 


